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Zápisnica 
 

napísaná 2. februára 2024 na 17. zasadnutí  
Mestského zastupiteľstva v Spišskej Novej Vsi 

konanom vo veľkej zasadačke Mestského úradu v Spišskej Novej Vsi 
 

 
Prítomní: podľa prezenčnej listiny       31 
      z toho poslanci MsZ            18   
                ospravedlnený: Mgr. Cpin 
 
Začiatok rokovania mestského zastupiteľstva:               8.00 hod.  
Ukončenie rokovania mestského zastupiteľstva:            8.40 hod.  
 
 Ing. Pavol Bečarik, primátor mesta, otvoril 17. zasadnutie mestského zastupiteľstva 
a privítal všetkých prítomných.  
 
 

K bodu 1 
 

Určenie overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 
 
Ing. Bečarik: 
- navrhol za overovateľov zápisnice poslancov Ing. Jozefa Gondu a PaedDr. Dávida 
Demečka, PhD., do návrhovej komisie Mgr. Petra Bednára, JUDr. Ing. Igora Geletku 
a Mgr. Jozefa Kačengu, 
- požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie. 
Mgr. Bednár: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 1. 
Hlasovanie: 
za:  18 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 305. 
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 K bodu 2     
 
Návrh na schválenie programu rokovania 
 
Ing. Bečarik: 
- program rokovania mestského zastupiteľstva bol doručený elektronicky. Opýtal sa, či má 
niekto doplňujúce návrhy do programu.  
Ing. J. Gonda: 
Navrhujem, aby sme do programu dnešného stretnutia zahrnuli materiál, ktorý sme, 
žiaľbohu, na poslednú chvíľu pripravili, ale je o to dôležitejší. Je to informatívna správa o 
priebehu a financovaní zimnej údržby komunikácií 2023/2024. 
Ing. Bečarik: 
- nakoľko neboli ďalšie návrhy, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na 
uznesenie. 
Mgr. Bednár: 
- predniesol pôvodný návrh uznesenia k bodu 2. 
Hlasovanie: 
za:  18 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 306. 
 
Mgr. Bednár: 
- predniesol doplnený návrh uznesenia k bodu 2 - doplnenie programu o bod č. 8 - 
Informácia o priebehu a financovaní zimnej údržby komunikácií 2023/2024 - návrh 
poslanca J. Gondu. 
Hlasovanie: 
za:  15 
proti:  0 
zdržali sa: 3 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupiteľstvo schválilo uznesenie č. 307. 
 
Program: 

Otvorenie 
1. Určenie overovateľov zápisnice a návrhovej komisie 
2. Návrh na schválenie programu rokovania 
3. Dodatok č. 1 k Všeobecne záväznému nariadeniu mesta Spišská Nová Ves č. 

6/2023 o vymedzení úsekov miestnych ciest na dočasné platené parkovanie 
motorových vozidiel 

4. Žiadosť o poskytnutie dotácie pre OZ Kontra 
5. Cenník nájomného za užívanie nehnuteľného majetku v správe Základných škôl v 

Spišskej Novej Vsi 
6. Schválenie predloženia a spolufinancovania projektu s názvom „Rekonštrukcia 

umelej trávnatej plochy futbalového štadióna v Spišskej Novej Vsi 
7. Schválenie predloženia a dofinancovania projektu Obnova budovy Centra voľného 

času, Levočská 14, Spišská Nová Ves 
8. Informácia o priebehu a financovaní zimnej údržby komunikácií 2023/2024 
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9. Interpelácie 
Záver 
 

 
K bodu 3 

 
Dodatok č. 1 k VZN mesta Spišská Nová Ves č. 6/2023 o vymedzení úsekov 
miestnych ciest na dočasné platené parkovanie motorových vozidiel  
Predložil: Ing. Pavol Bečarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 3 a otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh  
na uznesenie.  
Mgr. Bednár: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 3.  
Hlasovanie: 
za:  17 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 1 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 308.  
 
 

K bodu 4 
 

Žiadosť o poskytnutie dotácie pre OZ Kontra 
Predložil: Ing. Pavol Bečarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 4 a otvoril diskusiu. 
Mgr. Tkáčová: 
Chcela by som vás všetkých veľmi pekne poprosiť, kolegyne a kolegovia, aby ste tento 
bod schválili. Komisia kultúry, ktorá už zasadala, sa rozhodla podporiť divadlo Kontra. 
Nemusím veľkolepo vysvetľovať, že divadlo Kontra robí dobré meno nášmu mestu nielen 
doma, ale aj v zahraničí. Tak by som vás chcela všetkých ešte raz veľmi pekne poprosiť, 
aby ste túto žiadosť podporili. 
Ing. Bečarik: 
- nakoľko neboli ďalšie pripomienky, ukončil diskusiu a požiadal návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrh na uznesenie.  
Mgr. Bednár: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 4. 
Hlasovanie: 
za:  17 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 1 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 309. 
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K bodu 5 

 
Cenník nájomného za užívanie nehnuteľného majetku v správe Základných škôl v 
Spišskej Novej Vsi 
Predložil: Ing. Pavol Bečarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 5 a otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh  
na uznesenie.  
Mgr. Bednár: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 5. 
Hlasovanie: 
za:  18 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 310. 
 
 

K bodu 6 
 

Schválenie predloženia a spolufinancovania projektu s názvom „Rekonštrukcia 
umelej trávnatej plochy futbalového štadióna v Spišskej Novej Vsi 
Predložil: Ing. Pavol Bečarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 6 a otvoril diskusiu, 
- nakoľko neboli žiadne pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh  
na uznesenie.  
Mgr. Bednár: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 6. 
Hlasovanie: 
za:  18 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 311. 
 
 

K bodu 7 
 

Schválenie predloženia a dofinancovania projektu Obnova budovy Centra voľného 
času, Levočská 14, Spišská Nová Ves 
Predložil: Ing. Pavol Bečarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 7 a otvoril diskusiu, 
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- nakoľko neboli žiadne pripomienky, požiadal návrhovú komisiu, aby predniesla návrh  
na uznesenie.  
Mgr. Bednár: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 7 
Hlasovanie: 
za:  18 
proti:  0 
zdržali sa: 0 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 312. 
 
 

K bodu 8 
 

Informácia o priebehu a financovaní zimnej údžby komunikácií 2023/2024 
Predložil: Ing. Pavol Bečarik, primátor mesta 
 
Ing. Bečarik: 
- uviedol bod 8 a podal informáciu o obsahu materiálu, 
- otvoril diskusiu. 
Mgr. Javorský: 
Prekvapil ma tento materiál. Mám k tomu dve poznámky. Prvé je to, že verím, že po 
skončení zimnej údržby bude bodom rokovania zastupiteľstva klasické vyhodnotenie 
zimnej údržby – zimy 23/24. To je prvý bod a druhý bod iba konštatácia. Ak 2. februára 
žiadame dofinancovanie zimnej údržby, tak je niekde chyba. Vedúca oddelenia zle 
rozpočtovala túto položku, ak 2. februára žiadame navýšenie sumy. 
Mgr. Baláž: 
Mám len drobnú poznámku k tomu. Podporiť to podporím, pretože chodím po tých cestách 
a vidím, v akom sú stave, ale mal som to šťastie, že ako absolútny laik na výstavbu ciest 
som si predvčerom mohol pozrieť v televízii diskusiu, v ktorej boli aj ľudia z dopravnej 
vysokej školy v Žiline a tí hovorili o tom, že vysprávky pomocou studeného asfaltu sú tie 
najneefektívnejšie. Finančne najhoršia verzia riešenia situácie. Napriek tomu to podporím, 
pretože to došlo až do takej situácie, do akej došlo a tu nás dobieha nečinnosť z minulých 
rokov. Čiže snáď do budúcich rokov a nie len predvolebných, by bolo potrebné venovať 
oveľa viac pozornosti cestám, ktoré má v správe mesto. 
Mgr. Bednár: 
Nedá mi v tejto súvislosti nereagovať.  A možno zase trošku rozvírim vôľu nevôle. Na 
sklonku roka 2023 dostali obyvatelia Spišskej Novej Vsi darček v podobe najvyššieho 
zvýšenia daní a poplatkov, čo sa objemu vybraných financií od občanov týka. Zvýšenie 
som osobne nepodporil preto, lebo mi chýbalo šetrenie vo vlastných radoch a to sa 
potvrdilo. Po zasadnutí mestského zastupiteľstva sme sa dozvedeli, že aj napriek veľmi 
nepriaznivej finančnej bilancii, o čom sme hovorili počas celého roka 2023 a najmä počas 
prípravy nového rozpočtu, bol zamestnancom mesta vyplatený trinásty plat a mestskú 
pokladňu to stálo viac ako 230 000 Eur. Ja rozumiem, že si ľudia odmenu za svoju prácu 
zaslúžia, ale v drvivej väčšine prípadov to funguje tak, že pokiaľ na to mesto alebo firma 
má, tak odmeny vypláca, ale pokiaľ na to nemá a mesto na to naozaj finančné prostriedky 
nemalo, tak jednoducho sa nevyplatia. 
Ing. Bečarik: 
Netýka sa to témy údržby. 
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Mgr. Bednár: 
Prosím vás, týka sa to veľmi témy údržby, pretože začne rok 2024 a my zistíme, že nám v 
rozpočte chýba 150 000 Eur na údržbu miestnych komunikácií. 
Čiže v rozpočte máme financie na odmeny, zvýšime dane a poplatky a následne prídeme 
v januári na to, že nemáme na dofinancovanie údržby komunikácií. Pre mňa je to 
nepochopiteľné. 
Ing. Gonda: 
Chcel by som vyvrátiť podozrenia, resp. chcel by som vyvrátiť názor, že príprava rozpočtu 
v oblasti zimnej údržby komunikácií bola nezodpovedná alebo nedostatočná. Pripomeniem 
len jednu vec, čo sme my ako poslanci v decembri schválili v rámci rozpočtu. Schválili sme 
na zimnú údržbu, na tento rok zatiaľ 130 000 Eur. Je aj pod dovetkom komentára, kde  
vedúca oddelenia píše: Zimná údržba v zátvorke, strojné čistenie, je to odhad v prípade 
potreby nutnosť navýšenia počas roku. Chcel by som vidieť toho kúzelníka, ktorý bude 
vedieť dopredu predvídať, aký vývoj bude mať zimná údržba. Treba si povedať aj na 
rovinu, že sme v tomto zimnom období vymenili aj dodávateľa týchto služieb, kde 
technológia aj skúsenosti z predchádzajúceho obdobia boli len parciálne prevzaté, tzn. či 
už pri tvorbe rozpočtu alebo pri realizácii zimnej údržby komunikácií sme išli do určitého 
rizika. To riziko, o ktorom tu rozprávame, je to vyjadrené aj v materiáli, je len o tom, že 
doposiaľ schválené finančné prostriedky, ktoré máme v rozpočte, postačujú na to všetko, 
čo sme doteraz v rámci zimnej údržby vykonali. Máme zaplatené všetko z roku 2023 a 
januárová faktúra z roku 2024, ktorý je už za nami a ktorý vieme reálne zhodnotiť, je krytá 
v rozpočte a máme ju podchytenú aj v zmluve s dodávateľom. Pre istotu zopakujem, je to 
Mepos. Ďalšie obdobie, ktoré je pred nami, je to február, marec, nemáme ani predstavu, 
aký bude mať vývoj v tejto oblasti. Tá zodpovednosť správcu komunikácie je o tom, aby 
sme rozhodli. Máme tu, kolega O. Búza, je jeden z tých, ktorý sa venuje priamemu výkonu 
zimnej údržby komunikácií a máme skúsenosti aj s tým, že nevieme predvídať. Niekedy 
zdržanlivosť v tejto oblasti znamená šetrenie peňazí. Nájsť optimálny pomer medzi tým, že 
znesieme určité riziko a počkáme, alebo zabezpečíme výjazd, ktorý každý stojí množstvo 
finančných prostriedkov, to si vyžaduje určitú skúsenosť a určité riziko, ktoré 
podstupujeme. Len ten, kto sa venoval zimnej údržbe komunikácií priamo vo výkone, či už 
z pohľadu investora alebo realizátora, môže vedieť reálne objektívne posúdiť a aj ten len 
predpokladá, akým spôsobom sa ten vývoj bude ukladať. Tento materiál predpokladá, že 
sme chceli informovať mestské zastupiteľstvo, že sme dočerpali de facto zdroje, ktoré 
máme schválené, ktoré máme podpísané v rozpočte. A je tu predpoklad, že pri tomto 
vývoji zimného obdobia si to bude vyžadovať ešte ďalšiu injekciu. Tak ako v iných 
rozpočtových položkách je v štartovacom rozpočte iba časť nákladov. Aj v tomto tu je to 
len predpoklad, resp. odhad. Moja skúsenosť, a už nejaký piatok okolo toho tu pracovne 
fungujem je, že odhad je v prípade zimnej údržby, profesionálny odhad, to najlepšie 
riešenie pri schvaľovaní štartovacieho rozpočtu v závere roku 2022. 
Mgr. Javorský: 
Všetky, aj keď čiastočné, rozpočty v jednotlivých položkách, ktoré sme schválili boli také, 
aby vydržali minimálne do prvej zmeny rozpočtu, ktorá bola plánovaná na apríl, prípadne, 
keď bude urobený záverečný účet. To je prvá vec a druhá vec. Nič z toho, čo si povedal,  
žiadny argument nevyvráti to, že je nedostatočne pripravený odhad financií na rok v 
rozpočte roku 2024, keď 2. februára žiadame navýšenie. 
Ľ. Šuca: 
Ja len tak v krátkosti trošku na vysvetlenie tohoto celého. V podstate v minulom roku ostal 
nejaký objem nevyčerpaných prostriedkov na účte mesta skrz zimnej údržby. Keďže bola 
zima taká, aká bola a od 1. decembra do tretieho sme mali kopu snehu, poľadovica atď. 
Mali sme permanentne stroje vonku. Len na soľ sa minulo 50 000 Eur, to len takto na 
dovysvetlenie. Nevedeli sme faktúru ako firma vyúčtovať v mesiaci január zo zdrojov, ktoré 
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zostali na účte v decembri. My sme faktúru museli za december za minulý rok vystaviť v 
januári, čo predstavovalo sumu 125 000 Eur. Len tak na porovnanie, za mesiac január to 
bolo necelých 58 000 Eur.  
Čiže vlastne tieto finančné prostriedky sa odvíjajú od toho, aká je zima, aké sú vonku 
podmienky. Teraz je strašne tenký ľad. Kedy stroje pustiť von a kedy nie. Máme 
komunikácie, ktoré, si myslím, že sú dobré a schodné. Potom keď to trošku priškrtíme a 
budeme mať všade ľad a sneh. A ešte jedna taká poznámka k tejto sume. Keďže 
predchádzajúce roky Mepos vykonával iba údržbu chodníkov a firma Brantner mala na 
starosti cesty, tak v tejto sume sú teraz vlastne vyčíslené aj chodníky, aj cesty. Čiže nedá 
sa to veľmi porovnať s predchádzajúcimi rokmi, lebo treba si spočítať aj cesty, aj chodníky 
do jednej položky. 
Mgr. Bednár: 
Nikto nerozporuje o tom, že financie na zimnú údržbu sú potrebné, to tu nikto nerozporuje. 
Moja babka pred dvoma týždňami spadla tak, že skončila na urgente a dodnes má rozťatú 
tvár, zničené okuliare. Ale toto som tu nechcel rozoberať. Čiže to, že financie sú potrebné 
na údržbu, to nikto nerozporuje, ale akým spôsobom ich hľadáme v rozpočte a ten spôsob, 
že zistíme v januári, že my nemáme peniaze na údržbu a pritom sa udiali ešte nejaké veci 
na sklonku uplynulého roka, tak to považujem naozaj za neštandardné a nešťastné. 
Ľ. Šuca: 
Ja chápem, čo si tu chcel povedať. Ja som vlastne iba chcel vysvetliť to, ako to fungovalo, 
ako to funguje, aby ste mali iba taký všeobecný prehľad.  
Ing. Bečarik: 
Je mi ľúto, že to prináša emóciu, ale pragmaticky je stav taký, aký je. Ja si myslím, že je 
oveľa lepšie vás informovať o tejto situácii teraz ako v apríli. Keď som dodávateľ, keď som 
akákoľvek spoločnosť, keď nemám financie kryté na danú činnosť, nemám objednávku, 
tak predsa nemôžem vykonávať túto činnosť. Čiže potrebujeme mať záruky, že áno, 
súhlasíte s tým, že sa tieto financie dostanú do rozpočtu a vykryjú sa v prípade tej potreby, 
aká bude, aby sa dofinancovala. To je asi každému jasné. 
Nechcem byť nejaký... ale vy ste robili rozpočet. Mimoriadne v minulom roku sme sa k 
nemu stretli možno oproti ostatným rokom 6-krát.Vypočuli sme si osobne všetkých 
správcov kapitol, vyspovedali sme ich od A do Z tak, ako sme mali pocit, žeby sme mohli 
dať športovcom 400-tis., dali sme im len 250-tis. V každom roku hľadáme, ako ich 
dofinancovať. Tak ako v každom roku dáme do rozpočtu 600, 500, 700-tis. podľa toho, 
koľko máme na miestnu hromadnú dopravu a následne nájdeme tieto peniaze. Tak ja 
viem, že toto je citlivá téma, dobrá téma na to, aby sme to využili aj na PR aktivity a ďalšie 
aktivity. Ja vám to neberiem, máte na toto právo. Takže toľko na ospravedlnenie, prečo 
sme to dali tak rýchlo, aby ste boli informovaní. A radšej tu ten chodník a tú cestu 
upravujme, ako máme platiť potom poistky alebo úrazy ľuďom, ktorí sa zrania na týchto 
cestách.  
- nakoľko neboli ďalšie pripomienky, ukončil diskusiu a požiadal návrhovú komisiu, aby 
predniesla návrh.  
na uznesenie.  
Mgr. Bednár: 
- predniesol návrh uznesenia k bodu 7 
Hlasovanie: 
za:  16 
proti:  0 
zdržali sa: 2 
nehlasovali: 0 
 
Mestské zastupiteľstvo prijalo uznesenie č. 313. 
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K bodu 8 
 
Interpelácie 
 
Mgr. Javorský: 
Ja nemám interpeláciu, ale mám prosbu na teba, pán primátor, ak je to možné, chcel by 
som ťa poprosiť, aby sme všetci poslanci mestského zastupiteľstva dostali informáciu, či 
uznesenia zo zastupiteľstva boli alebo neboli podpísané.  
Ing. Bečarik: 
Dnes je posledný deň, kedy je termín podpísania uznesení z ostatného zastupiteľstva. 
Priznám sa, že mám veľkú dilemu podpísať to uznesenie ohľadom vyhlásenia podmienok 
verejnej obchodnej súťaže na tú halu nie za 150-tis. Eur, ale za 100-tis. Eur. A zatiaľ som 
to nepodpísal. Mám na to dnes posledný deň. Ale som na 99 % presvedčený, že to 
nepodpíšem, pretože nemôžem vnútorne súhlasiť s tým, že sa chceme obrať o 50-tis. Eur 
a nie sme nútení to predať. Čiže neviem, čí záujem to je, môj nie, mesta nie. Tak váš, áno, 
nech sa páči. Máme právo postupovať podľa zákona a už vzhľadom na to, že ja na 
sklonku svojho života sa nechcem dožiť toho, žeby ma niekto otravoval, že prečo som 
podpísal niečo, s čím nesúhlasím, čo je proti záujmom mesta.  

 
 

Záver 
 
Ing. Bečarik, primátor mesta, ukončil 17 zasadnutie mestského zastupiteľstva a poďakoval 
všetkým za účasť 
  
 
 
 
 
     Ing. Pavol Bečarik, v. r.                                         Ing. Jozef Naščák, MPH, v. r. 
            primátor mesta                                             prednosta MsÚ 

 
 
 

Mestské zastupiteľstvo prijalo uznesenia č. 305 – 313. 
 

 

 
Overovatelia zápisnice: 
 
Ing. Jozef Gonda, v. r. 
            
 
PaedDr. Dávid Demečko, PhD., v. r. 
 
 
Zapísala: M. Husová, Bc. V. Nováková   
 
V Spišskej Novej Vsi, 5. 2. 2024 
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